
FIFTY-ONE INTERNATIONAL 
District 102           België-Noord 

Club Nr 4   Leuven 

      Rekeningnummer: Bank BE30 2300 0567 3611 

 

Verslag van de Statutaire Vergadering 1002 van maandag 2 mei 2022 

Lokaal    : Faculty Club, Leuven 

Voorzitter   : Hans Maris 

Protocolchef  : Ad Van Poppel 

Gastspreker  : Igor Nowé 

Onderwerp  : Keep Marketing Save 

 

 
 

 

 

 



 

 

1. Algemeenheden: 
1.1 Gegevens over de leden:  
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Naam SR M P E A D C H HBS U L 

Aerts Raymond   1 1                 

Arkens Oger   1 1                 

Cappaert Luc   1 1                 

Coose John   1 1                 

Dehaes Emiel   1 1                 

Delaere Pierre   1 1                 

Derveaux Marc   1   1               

Devogel Luc 1         1           

D'Haemer Walter 1         1           

Forier Danny   1 1                 

Francis Erwin   1 1                 

Geerts Filip   1   1               

Lacquet Karel 1         1           

Norré Jan   1   1               

Maris Hans   1 1                 

Peeters Bert   1   1               

Schreurs Piet   1 1                 

Soete Rik   1   1               

Teerlinck Jan   1               1   

Tulkens Peter   1 1                 

Van Calster Johan   1 1                 

VDMeersch Lieven   1   1               

Van Eycken Fernand   1   1               

Van Oevelen Dirk   1 1                 

Van Poppel Ad   1 1                 

Van Steen André   1 1                 

Verbruggen Alfons   1 1                 

Francine Hous                       

Paula Elli                       

Gaby Pepermans                       

Janine Van Hooghte                       

 3 24 16 7 0 3 0 0 0 1 0 

 



1.2 Bijkomende gegevens over compensaties: - 

1.3 Bijkomende gegevens over ereaanwezigheden: - 

1.4. Bijkomende gegevens over ereaanwezigheden buiten statistiek: - 

1.5 Statistiek:  

Clubaanwezigheid: 
      P + C     

= 
      16 + 0     

= 70% 
  SR + M - D - U   3 + 24 - 3 - 1 

                    

Totaal aanwezigheid: 
    P + C + H   

= 
    16 + 0 + 0   

= 70% 
  SR + M - D - U   3 + 24 - 3 - 1 

1.6 Fanions: - 

1.7 Genodigden: 1, Antoine De Beauffort, genodigde van Fifty-One Club Leuven 

1.8 Bezoekers: - 

1.9 Totaal aantal aanwezigen op de vergadering: 18 

 - Aantal leden = 16 

- Aantal seniorleden =  - 

- Aantal dames = - 

- Aantal genodigden =  1 

- Aantal bezoekers = - 

- Gastspreker = 1 

2. Samenvatting van de vergadering: 

Ad Van Poppel opent de 1002de  statutaire vergadering van Fifty-One Club Leuven. 

2 mei, 122ste dag van het jaar… 

Vandaag vieren moslims het Suikerfeest - ook wel het "Kleine Feest" (Turks: Şeker Bayrami) - is de uitbundigste 

gebeurtenis in het islamitische jaar. Na dertig dagen overdag niet gegeten, gedronken, gerookt of gevreeën te 

hebben wordt de traditionele Ramadan (Vastenmaand) afgesloten. 

Dan leest Ad het menu voor: 

 

Rode poon met lardo, peulvruchten en witte WIJNSAUS  

Hoevekip met asperges, oesterzwam, bimi en krieltjes 

Dessert van de dag 

Welkom door voorzitter Hans Maris: 

Onze voorzitter Hans Maris heet alle aanwezige leden, de genodigde van onze club Antoine De Beauffort, en de 

spreker Igor Nowé, Marketing Consultant en Docent aan de Odisee Hogeschool in Brussel en de Karel de Grote 

Hogeschool in Antwerpen welkom. 

 

Interventies: 

o Vaderdagactie op zondag 12 juni 2022: John Coose geeft een update over de verschillende formules die 

besproken worden voor onze Vaderdagactie. 

o Weekend van 23 & 24 april 2022: André Van Steen bedankt alle mensen die meegeholpen hebben aan de 

organisatie van het weekend. 

o Miel Dehaes brengt een uitgebreid en gedetailleerd verslag van het weekend. De aanwezigen hadden 

duidelijk gelijk en hebben een mooi, zonovergoten weekend meegemaakt. 

o Dag in de Zoo op zaterdag 4 juni 2022: Luc Cappaert haalt aan dat de mensen die zich opgegeven hebben om 

broodjes te smeren, zich nog dienen in te schrijven online.  Hij heeft daarvoor een email van de organisatie 

geforward naar alle leden. 



Kwartiertje van onze voorzitter Hans Maris: 

Rik Soete heeft gevraagd om ‘vrijgesteld lid’ te zijn. 

▪ Rik heeft aangegeven dat hij - hoe graag ik ook naar de vergaderingen van Fifty-One komt - erg opziet tegen 

het traject Vorselaar-Leuven-Vorselaar. Dit is de enige verklaring voor zijn beperkte aanwezigheid sinds 

Corona. 

▪ Bovendien is hij verlegen dat op iedere vergadering - volgens procedure - zijn afwezigheid expliciet 

afgeroepen wordt, alsof hij telkens de Club de rug toekeert, hetgeen dus helemaal niet het geval is. 

▪ Vandaar dat Rik vraagt om als “vrijgesteld lid” verder te gaan. 

▪ 8.1.3. Het vrijgesteld lid (D) – Huishoudelijk reglement van FOI: 

- Elk actief lid van één of van meerdere Fifty-One clubs gedurende twintig jaar (en Rik is al meer dan dertig jaar 

lid (1978-1984; 1994-nu)), mag vragen om deel uit te maken van deze categorie met als gevolg: 

o er wordt geen rekening meer gehouden met zijn leeftijd om de gemiddelde leeftijd van de club te 

berekenen, 

o zijn classificatie staat open, 

o hij is vrijgesteld van regelmatige aanwezigheid op de vergaderingen van zijn club. Hij moet nochtans de 

protocolchef verwittigen van zijn aanwezigheid op een vergadering, 

o elke aanwezigheid op een gewone vergadering is een ereaanwezigheid. 

- Deze hoedanigheid is enkel geldig indien zij in het P.V. van de club werd geacteerd. 

- Ik stel daarom dan ook voor dat in het verslag van deze vergadering opgenomen wordt dat Rik als 

vrijgesteld lid aanvaard is => aanvaard tijdens SV1002. 

Onze nieuwe thuisbasis: De Jacht, Naamsesteenweg te 3011 Heverlee: 

▪ Toekomstig voorzitter Lieven Vandermeersch heeft de mening gevraagd van alle leden, heeft een aantal 

alternatieven onderzocht en naast elkaar gelegd, en daar is De Jacht als beste, meest aangepaste optie 

uitgekomen. 

▪ Ik stel dan ook voor van Lieven het mandaat te geven vanuit de club, om in naam van de club bindende 

afspraken te maken met De Jacht => aanvaard tijdens SV1002. 

Spreekbeurt door Igor Nowé, 

Marketing Consultant en Docent aan de Odisee Hogeschool in Brussel en de Karel de Grote Hogeschool in 

Antwerpen: 

o Igor heeft een diploma Handelsingenieur van de KU Leuven. Dus weer een ingenieur, maar geen burgerlijk 

maar handelsingenieur 

o Hij heeft verschillende functies bekleed bij diverse nationale en internationale bedrijven. Zo startte hij zijn 

carrière als projectmanager bij Nedlloyd Districenters, om vervolgens Junior Account Manager te worden bij 

de Duitse wasmiddelen-, cosmetica en lijmgigant Henkel 

o Het werd hem vrij vlug duidelijk dat “marketing” zijn stokpaardje zou worden. Zo zette hij bij Henkel de eerste 

stappen in de marketingwereld als Brand Manager voor o.a. Bref en Pritt 

o Zijn marketingcarrière zette hij vervolgens verder bij Diageo, de marktleider in sterke dranken (Johny Walker 

enz) om uiteindelijk te eindigen als Marketing Director bij Carlsberg Importers en Valuable Savours Company 

(VA.S.Co) 

o Gepassioneerd door het vak en vol expertise zette Igor de stap naar de academische wereld 

o Hij is momenteel docent Marketing en Accountmanagement aan de hogescholen Odisee (Brussel) en Karel de 

Grote (Antwerpen) 

o Hij doceert tevens B2B, strategie en brand activation aan EHSAL Management School te Brussel en aan het 

MBA-programma van de Flanders Business School (KU Leuven). 

 

Samenvatting spreekbeurt: “Keep marketing SAVE” 

o Eén van de meest bekende marketingmodellen is het “4 P” model van Philip Kotler: Product, Prijs, Plaats, 

Promotie.  Dat zijn de 4 aspecten waarrond je moet nadenken en acties ondernemen om een product 

succesvol te lanceren en succesvol te houden  

o Maar sinds de geboorte van dat model zijn er veel dingen veranderd. 



▪ Bijvoorbeeld was er een evolutie van product naar merk en zelfs naar filosofie. Mensen kochten eerst 

producten, daarna merken, en nu koopt men in functie van gedachtengoed waarmee men zichzelf 

identificeert 

▪ Ook het gebruik van data en technologie hebben bijgedragen tot verandering.  Het is vandaag veel 

gemakkelijker om informatie terug te vinden via zoekfuncties op het internet zoals Google en sociale 

media zoals Facebook laten toe van te werken via “influencers”.  Gooi daar nog eens artificiële 

intelligentie bovenop, en het aspect “Promotie” krijgt een heel andere invulling 

o Door deze veranderingen is het nuttiger om niet meer zozeer naar de 4 P’s te kijken, maar eerder het “SAVE” 

model te gebruiken: 

▪ Solution: is het product of de dienst duidelijk en bevredigend genoeg? Wat zijn de behoeften waarop het 

product/de dienst zich richt? => definieer het product/de dienst op basis van de noden die ermee 

bevredigd worden, de problemen die erdoor opgelost worden, en spreek niet louter over de kenmerken, 

de functies, of de technologische superioriteit van het product of de dienst 

▪ Access: is er voldoende informatie over de oplossing? Waar, wanneer en hoe kan men de oplossing 

aankopen? Is er service na verkoop? => ontwikkel een geïntegreerde aanwezigheid van de oplossing over 

verschillende kanalen heen en zorg dat het gehele aankoopproces van de klant erin vervat zit, in plaats 

van te focussen op individuele verkoop-locaties en kanalen 

▪ Value: welke waarde krijgt of ervaart de klant? => leg uit welke voordelen de klant krijgt voor de prijs die 

hij betaalt, eerder dan te spreken over hoeveel het kost om de oplossing te maken, wat de winstmarges 

zijn, of wat de prijzen van de concurrenten zijn 

▪ Education: wat zijn de reacties van de klanten, wat zijn hun beoordelingen? => geef informatie die 

relevant is voor de specifieke noden van de klant op elk punt in het aankoopproces, eerder dan te 

steunen op reclame, public relations, en persoonlijke verkoop 

 

Onze voorzitter Hans dankt de spreker Igor Nowé hartelijk voor de mooie en duidelijke uiteenzetting en 

overhandigt hem een fles lekkere wijn. 

Annulatie Ladies-Night van vrijdag 27 mei 2022: 

Deze datum valt tijdens het Hemelvaartweekend, en omdat vele leden niet aanwezig kunnen zijn, wordt deze 

Ladies Night geannuleerd. 

Dag in de Zoo op zaterdag 4 juni 2022: 

We zullen deelnemen aan deze jaarlijkse Dag in de Zoo actie. Tot nu toe tellen we 3 begeleiders en 9 

broodjessmeerders. We zorgen voor de begeleiding van Woudlucht. 

Verjaardag? 

Er is in feite niemand jarig, maar toch viert Oger Arkens zijn verjaardag ??? 

Fitnessoefening - Afsluiten gebeurt met zorg voor lichaam en geest: 

Ga liggen met je borst op de grond. Plaats je handpalmen naast je neer. Span nu je bilspieren en onderrug aan en 

breng je armen ter hoogte van je hoofd, terwijl je je borst van de grond verplaatst. Dit vormt als het goed is een 

letter W. Span nu je bovenrug aan voor een tel en breng je lichaam terug naar de grond. En doe dat gedurende 60 

seconden. 

En het onvermijdelijke grapje: 

Een dame heeft een grote tuin en zoekt een vlijtige tuinman. Ze plaatst een advertentie in de krant en krijgt een 

eerste kandidaat. 

Dame: "Ik wil even testen of je als tuinman wel uit het goede hout gesneden bent." 

Tuinman: "Geen probleem. Wat moet ik doen?" 

Dame: "Ik leg me in de kruiwagen en jij rijdt me omheen mijn volledige tuin." 

Zo gezegd zo gedaan. 



Tuinman : "En mevrouw, was het goed? Ben ik aangenomen?" 

Dame: "Je bent sterk, je bent vlijtig, maar ik twijfel nog. Ik wil nog een test doen. Ik leg me in lingerie in de 

kruiwagen en je gaat weer rond de volledige tuin" 

Zo gezegd zo gedaan. 

Tuinman : "En mevrouw, was het goed? Ben ik aangenomen?" 

Dame: "Je bent sterk, je bent vlijtig, maar ik twijfel nog. Ik wil nog een laatste test doen. Ik leg me nu volledig 

naakt in de kruiwagen en je gaat weer rond de volledige tuin" 

Zo gezegd zo gedaan. 

Tuinman : "En mevrouw, was het goed? Ben ik aangenomen?" 

Dame: "Neen, helaas." 

Tuinman: "Och, mag ik dan vragen waarom niet?" 

Dame: "Je bent sterk, je bent vlijtig, maar je ziet geen werk liggen." 

Einde vergadering om 22.45 uur. 

Volgende vergadering: 

De volgende vergadering is SV 1003 op maandag 16 mei zoals gebruikelijk in de Faculty Club. Spreker is Vincent 

Floré over “Verkeersboetes”. 

 

Marc Derveaux. 

Secretaris. 

 

 
 


